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FACULTAT DE FÍSICA  
ACTA DE REUNIÓ ORDINÀRIA DE LA COMISSIÓ DE RECERCA DE LA FACULTAT DE FÍSICA 
 
 
Dia: dimarts, 22 d’abril de 2014 
Hora: 9:30 (1a convocatòria), 10:00 (2a convocatòria) 
Lloc: Sala de Juntes de la Facultat de Física 
 
 
Assistents en 2a convocatòria: 

Eugeni Graugés, President de la Comissió  

Enric Bertran, Amílcar Labarta, Eduard Salvador, Yolanda Portabella (convidada) 

Antoni García Santiago, Secretari de la Comissió 

 

Excusa assistència: Francesca Peiró 
 
 
Ordre del dia: 

1. Aprovació de l'acta de la sessió anterior. 

2. Convocatòria  d’ajuts  de  recerca de  la  Facultat  de  Física  i  determinació  dels  criteris  per 
prioritzar‐ne les concessions. 

3. Precs i preguntes. 

4. Torn obert de paraula. 
 
 
1. Aprovació de l’acta de la sessió anterior 
 
S’aprova l'acta de l’anterior sessió, corresponent a la reunió ordinària de 4 de març de 2014, 
sense esmenes ni modificacions. 
 
 
2. Convocatòria  d’ajuts  de  recerca de  la  Facultat  de  Física  i  determinació  dels  criteris  per 
prioritzar‐ne les concessions 
 
El President comença  informant que  les sol∙licituds de  la darrera convocatòria d’ajuts de  la 
facultat que van quedar sense finançament quan es va resoldre aquesta convocatoria (uns 12 
mil euros en total) s’han vist cobertes recentment a càrrec de  la segona part del Contracte 
Programa  de  Recerca  de  la  Facultat  de  Física  (CPRFF)  per  a  l'any  2013.  Els  sol∙licitants 
finançats han estat informats oportunament per l’Administració de Centre. 
 



 

 
 
 
 
Seguidament explica que després del 14 de març van arribar els primers diners corresponents 
al CPRFF de 2014  (uns 60 mil euros)  i que  té  la  intenció de  fer una primera  convocatòria 
d’ajuts enguany amb un pressupost total d’uns 20 mil euros. La resta d’assistents recolza  la 
iniciativa  i,  després  d’una  curta  discussió,  s’acorda  que  els  criteris  que  han  de  guiar  la 
resolució d’aquesta convocatòria siguin els següents: 

• Mantenir  les  categories  d’ajuts  per  a  Organització  de  Congressos  i  per  a  Professors 
Visitants, prioritzant dins d’aquesta darrera categoria aquelles sol∙licituds que contemplin 
la impartició de seminaris o cursos per part del visitant. 

• Mantenir la categoria d’ajuts per a Borses de Viatges, amb les següents restriccions: 

o Prioritzar les sol∙licituds d’investigadors que pertanyin a grups de recerca que ara 
mateix  no  disposin  de  cap  projecte  actiu  (generalment,  perquè  el  darrer  hagi 
acabat el desembre de 2013, n’hagin sol∙licitat un de nou el 2014 i aquest es trobi 
encara pendent de resolució), als quals es procurarà finançar el 100% de l’ajut. 

o Segons  el  nombre  de  sol∙licituds  que  verifiquin  la  condició  anterior,  es 
contemplarà  la  possibilitat  de  complementar  sol∙licituds  d’investigadors  que 
pertanyin a grups de recerca amb algún projecte actiu. 

• Modificar  l’imprès de sol∙licitud actual per afegir‐hi un camp on es pugui  fer constar  la 
informació  anterior,  circular‐ne  l’esborrany  entre  els  membres  d’aquesta  comissió,  i 
generar‐ne una versió definitiva després de rebre comentaris i suggeriments al respecte. 

• Convocar els ajuts a final d’aquest mes o a principi del mes de maig. 
 
 
3. Precs i preguntes 

No hi ha precs ni preguntes. 
 
 
4. Torn obert de paraula 
 
El  President  recorda  als  assistents  que  avui mateix  hi  ha  una  reunió  amb  els  Vicerectors 
Acadèmic,  de Recerca  i de  Professorat,  a  la  qual  està  convidat  a  assistir  tot  el  PDI  de  les 
facultats de Física i Química, per discutir la posició de l’equip rectoral relativa a la política de 
professorat i de recerca a la nostra universitat. 
 
A  continuació  esmenta  que  alguns  professors  de  la  facultat  han  rebut  la  comunicació  del 
rectorat que formen part d’un dels tribunals que ha de resoldre  la propera convocatòria de 
places de professorat Serra Húnter. Aquesta informació motiva que els assistents comentin la 
irregularitat  que  suposa  que  les  darreres  convocatòries  de  places  d’aquesta  categoria,  i 
també les de places de professor titular, s’hagin anat ajornant a la UB des de l’any 2011.  
 
 



 

 
 
 
 
El Dr. Enric Bertran exposa la seva sorpresa davant l’allau recent d’auditories sobre projectes 
de recerca ja exhaurits, portades a terme amb molta severitat pel govern espanyol, relatives 
en molts  casos  a  conceptes  plenament  justificats  en  el  seu moment.  La  resta  d’assistents 
coincideix  amb  ell  i  argumenta  que  la  raó  darrere  d’aquest  procediment  es  troba  en  la 
retallada  pressupostària  associada  a  la  crisi  econòmica  que  fa  que  els ministeris  implicats 
intentin  recuperar  tants  diners  com  puguin  a  partir  de  conceptes  no  justificats 
adequadament. 
 
Per acabar, la Sra. Yolanda Portabella anuncia que a principi del mes de maig vinent tant ella 
com  la  Sra.  Laura  Andaluz  deixaran  de  treballar  a  l’Administració  de  Centre  de  Física  i 
Química per passar  respectivament a Geografia  i Història  i a Mundet, cosa que  farà que  la 
Sra. Montserrat Santiago quedi sola fins que es cobreixin aquestes dues baixes.  
 
 
Havent tractat tots els punts de l’ordre del dia, la sessió es clou a les 10:45 hores. 
 
 
Barcelona, a 22 d’abril de 2014 
 
El Secretari          Vistiplau del President 
 

                                                        
 
Dr. Antoni García Santiago      Dr. Eugeni Graugés Pous 
 


